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Protokoll

Hägersten-Älvsjös och Skärholmens
stadsdelsnämnds råd för funktionshinderfrågor

Tidpunkt:
Onsdag 2024-02-07
kl. 10.00-12.00
förmöte 09.00-10.00

Plats: Telefonvägen 30 plan 9, sammanträdesrum Nallen

Justering:

Ordförande
Axel Otten
Godkänd digitalt
2024-02-08

Justerare
Ulla Smedberg
Godkänd digitalt
2024-02-08

Närvarande:
Ledamöter:
Axel Otten, ordf
Ulla Smedberg, vice ordf
Ingela Heden
Margareta Åsen-Johansson
Mikael Erdefelt, digitalt

Övriga:
Andreas Torstensson, avdelningschef Skärholmen (§ 1-5)
Jan Rönnberg, avdelningschef Hägersten-Älvsjö
Sandra Wahlberg, enhetschefDV127 (§5)
Linda Lindblom, verksamhetscontroller Hägersten-Älvsjö (§6)
Marleine Davie!!, verksamhetscontroller Skärholmen (§6)
Jens Westerlund, ILS-samordnare Hägersten-Älvsjö
Fanny Eklund, mötessekreterare



Återbud:
Agnes Serfözö
Anette Rosing
Lotta Rosenström

§ 1 Mötets öppnande och genomgång av närvarande
ledamöter.

Mötet förklaras öppnat. Axel Otten utses som ordförande för mötet.
Närvaron på dagens sammanträde noteras.

§ 2 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkännes.

§ 3 Val av justerare
Ulla Smedberg väljs som justerare för sammanträdets protokoll
tillsammans med mötesordförande.

§ 4 Föregående protokoll
Föregående protokoll läggs till handlingarna.

§ 5 Besök Sandra Wahlberg, DV127
Sandra Wahlberg berättar om enhetens utvecklingsarbete som lett
fram till att verksamheten deltagit och vunnit stadens
kvalitetsutmärkelse,

§ 6 Boendeplanen 2024
Linda Lindblom och Marleine Davie!! presenterar förvaltningarnas
analys och slutsatser till boendeplanen. Presentationen bifogas
protokollet. Rådet önskar att ta del av stadens sammanställda
rapport för boenden. Även denna bifogas med protokollet.

§ 7 Sammanträdestider 2024
Inga synpunkter. Mikael Erdefelt utses till mötesordförande vid
nästa möte.

§ 8 Rådets arbetsformer
Bordläggs till nästa sammanträde.

§ 9 Inkomna skrivelser och remisser
Inget nytt som inkommit.

§ 10 Aktuellt från Hägersten-Älvsjö
Hägersten-Älvsjö stadsdelsförvaltningen öppnar en ny gruppbostad
i Älvsjö med sex stycken lägenheter. Rådet undrar om det kommer
finnas digitala uppkopplingsmöjligheter i den nya gruppbostaden.
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Förvaltningen svarar att det kommer finnas möjlighet, men den
enskilde bekostar sitt eget bredband.
Rådet kommer att bjudas in till invigningen.

Rådet efterfrågar en beskrivning av hur flytten av träfflokal i
Hägersten-Älvsjös stadsdelsområde har påverkat socialpsykiatrins
målgrupp. Förvaltningen återkommer med svar.

Förvaltningens dagliga verksamhet Nätverket har startat ett
samarbete med lokala nyhetsbyrån Bättre stadsdel. Länk till
webbsidan bifogas med protokollet.

Förvaltningens grupp- och servicebostäder har startat arbetet för att
öka valdeltagandet i EU-valet. Detta kommer ske genom anpassad
information om valet till målgruppen.

§ 11 Aktuellt från Skärholmen

Organisationsförändring i Skärholmen stadsdelsförvaltning som
utgår från stadens nya chefsstruktur. AvdelningschefAndreas
Torstensson kommer att ha ansvar för både myndighetsutövning
och utförare funktionsnedsättning och äldreomsorg. Nya
chefsstrukturen kommer innebära att ett nytt chefsled inrättas. Rådet
efterfrågar organisationsskiss när beslutet är fattat.

Förvaltningens förslag till fleråringen kommer att skickas ut till
rådet för synpunkter. Förvaltningen noterar att det kommer att vara
kort svarstid.

Häng med-festivalen i Skärholmen kommer att arrangeras 23-25
maj. Målgruppen är personer med funktionsnedsättning, men alla är
välkomna. Samverkan med Hägersten-Älvsjö stadsdelsförvaltning
som kommer bidra med vissa programpunkter. Rådet kan
återkomma till sekreterare om de önskar delta på festivalen.

§ 12 Frågor till kommande möte

• Skärholmens stadsdelsdirektörer besöker rådet.

• Rådets arbetsformer

• Programmet för tillgänglighet och delaktighet 2024-2029

• Samverkan med övriga stadsdelsråd

§ 13 Övriga frågor

Margareta Åsen Johansson har mejlat en fråga till förvaltningarna
gällande ledsagningsbeslut och möjligheten för
stadsdelsförvaltningarna att fatta längre beslut än ett år. Margareta
har erfarit att det ser olika ut mellan stadsdelarna hur långa besluten
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är. Förvaltningen svarar att det inte finns någon begränsning i
systemet hur länge beslut kan fattas och att det baseras på
individuella bedömningar. Rådet konstaterar att det generellt har
skett förändringar kring beslut om ledsagning som inneburit färre
timmar.

Fanny Eklund, mötessekreterare
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